
  

TOUR CODE: CTWPVG/JGN08 

  
 
第一天 吉隆坡上海苏州         (晚餐)  
齐聚于雪邦国际机场,乘搭国际航班飞往东方巴黎，东方不夜城之称的上海市。抵达后，专车前往素有‚林园
之城‛‚丝绸之乡‛的苏州。【金鸡湖风景区】金鸡湖是太湖的一个支脉，目前是中国最大的城市湖泊公园。
晚上夜游【观前街】 
 
第二天  苏州南京          (早/午/晚餐)  
今天，游览江南名园【狮子林】-苏州四大名园之一，苏州园林甲江南，狮子林假山迷宫甲园林以及游览
【寒山寺】，唐代诗人张继的‘姑苏城外寒山寺，夜半钟声到客船’诗句中曾提及此寺。续专车前往江苏省
省会-南京市。游览【南京大屠杀纪念馆】，参观图片展览馆及万人坑遗址。夜游南京著名的【夫子庙】。 
 
第三天  南京无锡          (早/午/晚餐)  
早餐后，前往参观【长江大桥】，是中国第一座自行设计建造的公、铁路两用的过江大桥。之后前往游览
【中山陵】，是纪念孙中山先生的陵墓。续专车前往太湖边上的明珠-无锡。抵达后，游览【三国城】，是
中央电视台为拍摄‚三国演义‛命名兴建。它占地 35 公顷，是中视股份继唐城景区之后推出的又一座集影视
拍摄、旅游功能于一体的影视城。 
 
第四天  无锡杭州          (早/午/晚餐)  
早餐后，游览【灵山大佛】（含电瓶车），佛像形态庄严圆满，高度达 88 米，为东方第一大佛及游览【灵
山梵宫】。续前往浙江省省会-杭州，它被誉为人间天堂。抵达后，前往【明清河坊街】是杭州历史上最著
名的街区，也是杭州目前唯一保存较完整的旧街区，是杭州悠久历史的一个缩影及前往【宋城】，宋城是一
座寓教于乐的历史之城，集自然山水美、园林建筑美、民俗风情美、社会人文美、文化艺术美于一体。晚上
特别安排欣赏【宋城千古情】。 
 
第五天  杭州乌镇          (早/午/晚餐)  
早餐后，游览【西湖风景区】（含船游），它坐落于杭州城西的一颗光彩夺目的明珠及游览新西湖南线之
【花港观鱼】，【柳浪闻莺】、【岳王庙】。到杭州不可不游西湖，游西湖不可不到岳王，岳王庙是历代纪
念名族英雄岳飞的场所。随后，专车前往江南水乡古镇— 【乌镇】。抵达后，特别安排入住乌镇，夜游乌镇
夜景油画般的意境。 
 
第六天  乌镇上海          (早/午/晚餐)  
早餐后，游览【乌镇西栅】让您感受乌镇水乡古镇，细细品味水上人家精致的建筑及体会朴实悠闲的人生哲
学。续前往上海著名的【南京路步行街】自由购物。续游览闻名中外, 风格各异大厦的【外滩】。今晚特别
安排欣赏上海第一夜秀【ERA时空之旅】。  
 
第七天  上海           (早/午/晚餐)  
早餐后，登上上海的地标【东方明珠塔-2 球】，眺望浦东及上海黄浦江沿岸美景及参观老上海人的生活馆
【老风情蜡像馆】，蜡人栩栩如生的面部表情体现了塑像师高超的技艺，仿佛身临其境到了 80 年代的老上
海。续前往【上海新天地】和【城隍庙商业区】，是购物的好去处，这儿不仅有小商品，土特产和特色商品
市场，而且有大型综合商场和名点小吃。今晚【船游黄浦江】，感受夜上海的魅力。 
 
第八天  上海吉隆坡          (早/午餐)  
早餐后，前往【淘宝城】自由购物。午餐后，送往机场,乘搭国际航班飞返温馨家园— 马来西亚。 
 

 
 

备注 : 行程秩序如有更改, 均以当地接待单位安排为准 



  

TOUR CODE: CTWPVG/JGN08 

   
DAY 1   KUALALUMPURSHANGHAISUZHOU       (D) 
Assemble at KLIA International Airport for your pleasant flight to Shanghai. Upon Arrival, proceed to Suzhou. Visit 
Jinji Lake scenic spot (Glolden Cock Lake), it is the largest inland city lake in China, was named so be-cause legend 
has that a golden rooster once fell into a boat on the lake. Night tour free for shopping at Guanqian Walking Street. 
 
DAY 02 SUZHOUNANJING          (B/L/D) 
After breakfast, visit to one of the most famous garden-Lion Garden. Continue visit Hanshan Temple, it has become 
famous of its bell rings and Buddhism culture. Later, proceed to Nanjing by coach. Visit Nanjing Massacre Memorial 
Hall, a national tragic event in Chinese modern history. At night, free for shopping at Con-fucius Temple. 
 
DAY 03 NANJINGWUXI          (B/L/D)  
After breakfast, visit to Nanjing Yangtze River Bridge. It is a double-deck and double-service bridge built com-pletely 
without external assistance. Next, visit to The Mausoleum of Dr. San Yat Sen, the father of Republic of China. 
Continue proceed to Wuxi by coach, visit Three Kingdoms City, which is one of the CCTV Television Bases, and a 
renowned tourist attraction. 
 
DAY 04 WUXIHANGZHOU         (B/L/D)  
After breakfast, visit The Lingshan Giant Buddha (Include storage battery car) 88m in height, 42m taller than the 
Statue of Liberty on the other side of the ocean. Next, visit Ling Shan Brahma Palace, known as Oriental Lourve, 
insightful Buddhism with the construction of scenic spot. Later, travel by coach to Hangzhou. Upon arrival, free 
shopping on Hefang Street, is a well-designed old pedestrian street, which is the epitome of old Hangzhou. Continue 
visit Song Dynasty Culture Theme Park in Hangzhou. At night, enjoying the large performance "The Romance of the 
Song Dynasty" . 
 
DAY 05 HANGZHOUWUZHEN        (B/L/D)  
After breakfast, proceed to Zibo. Then, visit Museum of Qi After breakfast, special arrangement to cruise ride on 
West Lake which was rated as an important scenic area, at short rang viewing of Yuewang Temple, Orioles Singing in 
the Willows and Gold Fish in Huagang Park. Later, proceed to Wuzhen by coach. 
 
DAY 06 WUZHENSHANGHAI        (B/L/D)  
After breakfast, visit to East Gate Scenic Area- a living fossil of ancient oriental civilization for its profound his-tory, 
cultural, graceful water town scenery. Next, travel by coach to Shanghai, free shopping at Nanjing Walking Street. 
Continue visit The Bund. Tonight enjoy your “Era Intersection of Time” a multimillion - dollar stunning acrobatic 
show. 
 
DAY 07 SHANGHAI          (B/L/D)  
Morning, visit to Shanghai Oriental Pearl TV Tower (2nd-level) enjoying the feeling of “walking in air” to overview 
shanghai city and visit Wax museum. Next, visit to Shanghai Xintiandi and free for shopping at Chenghuang Temple. 
At night, cruise ride at Huangpu River. 
 
DAY 08 SHANGHAIKUALA LUMPUR        (B/L)  
After breakfast, free shopping at Taobao City. Later, you will be transferred to airport by high-speed train for your 
return flight to Kuala Lumpur. 

 
P/S : The final order of itinerary will follow the local operator’s arrangement 

 


